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erg blij dat we met de rol van het 14-3-3-eiwit iets nieuws hebben 
ontdekt.' 

Enquête 

Als het onderzoek aan ATP-synthase toch gestaakt zou zijn, zou dat 
niet het einde hebben betekend van al het onderzoek van de afdeling. 
Er vindt namelijk ook ander onderzoek plaats, zoals basaal mem-

82 braanonderzoek. 'Met een plat membraan in een bakje bufferoplos-
sing kun je een heleboel onderzoeken. Hoe dik wordt het membraan 
als je bepaalde eiwitten toevoegt? Hoe werkt een ionkanaal? Welk ion 
laat het door en hoe vaak gaat het open en dicht? Verder is er een o i o 
die onderzoek doet naar mellitine, bijengif. Ze maakt liposomen, 
zelfvormende membraanbolletjes van lipiden, en stopt daar mellitine 
bij. Het bijengif maakt de membranen lek, en de vraag is hoe dat 
gebeurt.' 

Hoewel er sinds de komst van Visser en Lill aan hoogleraren geen 
tekort meer is op de afdeling, is Van Walraven de enige universitair 
docent van de afdeling. Het organiseren en geven van cursussen kost 
haar behoorlijk veel tijd. Het onderzoek komt wel eens in het ge-
drang.Toch is ze naast alle werkzaamheden ook nog secretaris van de 
Opleidingscommissie en de Onderdeelcommissie. 'De eerste com-
missie geeft advies over onderwijsplannen binnen de faculteit; de 
tweede vertegenwoordigt het personeel. In het onderwijs verandert 
veel, er is immers een nieuwe vijfjarige opleiding, en er is de voorge-
nomen clustering met Aardwetenschappen en het Instituut voor Mi-
lieuvraagstukken. Verder is het mooi dat ik in deze positie veel men-
sen tegenkom. Ik werk hier al zo lang, maar zonder die taken zou ik 
nog maar weinig mensen kennen in de faculteit.' 

Van Walravens naam is in elk geval bekend. In april stuurde ze de 
hele faculteit een e-mail om voor de Onderdeelcommissie uit te zoe-
ken wat de medewerkers vinden van de komende clustering met 
Aardwetenschappen en het IVM. 'Het personeel loopt er niet echt 
warm voor. Het wetenschappelijk personeel vindt bijvoorbeeld dat 
contacten vanuit de werkvloer moeten komen en niet van bovenaf 
moeten worden opgedrongen. Ook is men bang dat de clustering 
medisch biologen zal afschrikken, want het is niet meteen duidelijk 
dat je in een faculteit Biologie en Aardwetenschappen ook medische 
biologie kunt studeren. Net als veel andere collega's denk ik dat clus-


